
Roden, 18 februari 2012 
 
Geachte Gedeputeerden, Statenleden en leden van de Commissie Omgevingsbeleid, 
 
 
In december heb ik een brief geschreven over het verdwijnen van buslijn 82 en wat daar de 
gevolgen van zouden kunnen zijn. In januari heb ik in mogen spreken over deze problematiek. 
Toen was de wijziging nog maar net ingegaan al werden de gevolgen zichtbaar. 
 
Nu, bijna twee maanden later is goed te zien wat deze wijziging en overige wijzigingen  
betekenen voor het Openbaar vervoer Noordenveld. 
 
De problematiek daarover is verwerkt in het SP onderzoek naar het Openbaar Vervoer in de 
gemeente Noordenveld, dat overhandigd wordt op 22 februari a.s. aan de gedeputeerde dhr. 
Brink, directeur van het OV-bureau dhr. Van Selm en de wethouder dhr. Huisman van de 
gemeente Noordenveld. 
 
Uit ons onderzoek blijkt dat, nu lijn 82 weg is, scholieren en medewerkers van het Martini 
Ziekenhuis problemen hebben met het op tijd op school of op het werk komen. De lijnen 82 
en 682 zijn in de ochtendspits vervangen door lijnen 607 en 617. Deze lijnen starten in Leek, 
en rijden 3 keer in de ochtendspits bijna tegelijkertijd richting Groningen. De bezettingsgraad 
is dan ook ontzettend laag. Door deze bussen wel naar Groningen te laten rijden en niet terug 
neemt de animo om die bus te gebruiken substantieel af. Het invoeren van deze lijnen lijkt dan 
ook een sterfhuisconstructie te zijn; door de lage bezettingsgraad mag gevreesd worden dat ze 
zullen worden opgeheven. Te meer, daar vanuit Leek in de ochtendspits lijn 85 en 89 ook 
langs het Martini Ziekenhuis rijden en tevens ’s middags terug rijden. 
 
Zoals gezegd bestaat lijn 82, die door het centrum van Peize reed niet meer. Ouderen, die in 
het centrum wonen,  kunnen de halte bij de rondweg niet bereiken. De mensen, die in de 
wijken achter het centrum wonen moeten in sommige gevallen meer  dan een half uur lopen 
voor ze bij die halte zijn. Daardoor worden de gemeentelijke voorzieningen en de 
winkelvoorzieningen in het kerndorp Roden voor hen moeilijk te bereiken. Dit wordt al 
duidelijk gemerkt door de middenstand in Roden. 
 
Lijn 86 zou de oplossing moeten bieden voor het isolement van de ouderen in Peize. 
Helaas…… deze rijdt ook alleen maar in de spits. 
 
Per 8 januari zijn er heel veel wijzigingen doorgevoerd. Daarover is door het OV-bureau zeer 
ondoorzichtig gecommuniceerd. Nu, na bijna twee maanden, kunnen veel reizigers nog steeds 
niet de meest optimale reis bepalen. Velen maken daardoor onnodig een omweg, zijn 
daardoor duurder uit en hebben een reistijd die onnodig lang is. Daarbovenop is de uitgegeven 
plattegrond over het Openbaar Vervoer in Noordenveld ook nog eens onduidelijk, omdat 
transferium er niet op staat, waardoor reizigers uit Noordenveld de overstapmogelijkheden 
naar hun bestemming niet kunnen zien. Gesteld mag worden dat het OV-bureau er niet in 
slaagt de klant tegemoet te komen. 
 
Vreemd is het om te zien, dat de buurgemeente  Leek, met 10.000 inwoners minder dan 
Noordenveld, voorzien is van een veel betere busdienst met meer buslijnen.  
 



In eerdere gesprekken werd er door de wethouder, directeur van het OV-Bureau verteld dat de 
wijzigingen, die zo diep ingrijpen, vooruitlopen op het Masterplan Regiovisie, waarin een 
snelle buslijn Leek –Roden – Peize- Groningen gerealiseerd moet worden. Het is 
onbegrijpelijk, dat waar de busbaan daarvoor nog moet worden aangelegd, de wijzigingen in 
de dienstregeling in Noordenveld nu al plaatsvinden. Leek, onderdeel van dat Masterplan, 
heeft deze wijzigingen nog niet doorgevoerd. 
Waarom hebben zowel de toezichthouders vanuit Provincie en gemeente het OV-bureau 
toestemming gegeven voor het doorvoeren van deze wijzigingen in Noordenveld zonder dat 
er voor gedupeerde bewoners alternatieven geregeld waren? Het is nu de tijd om dat op een 
fatsoenlijke manier alsnog te doen. 
 
Bovenstaande lijkt mij voldoende reden om nog een keer het Openbaar Vervoer te bespreken 
in de Commissie Omgevingsbeleid.  
 
 
Hoogachtend, 
 
Loes van der Vring 
SPNoordenveld  


